
Acta reunió Grup Motor 21/1/2025
Lloc: Casal de Barri Congrés-Indians

Assistents:

Mar Escarrabill (tècnica Canòdrom)
Mercè González  (tècnica de barri)
Irma Borges (Casal de Barri Congrés-Indians) 
Mariona Zaragoza (Can Clariana) 
Marta Caballé (Agencia de Salut Pública) 

Introducció: 

Es reprèn els temes de la darrera reunió. 

Valoració Cavalcada i Marató: 
La  Mercè  comenta  que  resulta  difícil  trobar  voluntariat,  malgrat  això,  el
resultat és entranyable i va sortir molt bé. 
La Marató (14/12) al 2025 s’estan plantejant fer-la a la plaça del Canòdrom.
A nivell d’organització molt bé, però el temps va jugar amb contra. 

Pròximes activitats festives al barri: Carnestoltes: 

La Mercè pregunta per les activitats que programa cada equipament per fer 
difusió des de Districte. La vocalia de festes organitza la rua del barri i la 
Mercè demana a la Mariona que li comenti a la vocalia de festes si poden 
enviar informació per a que surti en el butlletí  del Districte.

Cròniques de la calor: 

Es manté la data del 20 de març. Per complementar la sessió es proposa fer
un díptic amb les activitats humanes i familiars que més agreugen el canvi 
climàtic. la Mercè parlarà amb l’aula ambiental de Sant Andreu per a veure 
si és possible fer un full informatiu. També els convidarà a participar a la 
sessió del dia 20 de març. 
El projecte d’Open System té com objectiu el que es necessita de forma 
estructural la població/ barri i la informació del díptic seria complementaria 
de forma individual com a ciutadà. 



Tasques a fer: 

Disseny de la sessió: Open System faran un retorn de dades. Seria 
interessant que les persones/entitats que han participat tinguessin un torn 
de paraula (testimonis de participants). Al febrer la Mar pot portar un guió 
per validar-ho a la pròxima reunió del grup motor. La idea és que sigui una 
trobada més participativa. 
Difusió de la convocatòria: el Canòdrom pot dissenyar el material de difusió 
i la resta d’equipament recolzar la difusió i motivar al veïnat/ centres 
educatius/ entitats a que participin. La comunicació ha d’interpel·lar al 
veïnat. 
Es fa la proposta de canviar l’horari de la Taula Comunitària al matí pensant 
en la participació de centres educatius i alumnat, i també en entitats que 
han participat en el procés com és l’UEC i CRAE. S’ha d’acordar amb Open 
System. 
L’Irma s’encarrega de informar del canvi d’horari de la taula comunitària al 
centres educatius del barri i de convidar-los a participar. 
Seria ideal que els resultat es poguessin presentar en un Consell de Barri. 

Pròxima reunió Grup Motor: 

Dijous 13 de febrer a les 10.30h al Casal de barri Congrés-Indians. 

Pròxima taula comunitària: 

Dijous 20 de març a les 11.00h (per confirmar), presentació dels 
resultats de cròniques de la calor. 


